

地址 Address:

香港新界沙田澤祥街 9 號香港中文大學醫院3樓 3/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

服務時間 Service Hours:

星期一至六: 07:00-19:00 (公眾假期如常運作)

星期日休息

Monday to Saturday: 7:00AM - 7:00PM (Open on Public Holidays)

Close on Sundays

電話 Telephone: (852) 3946 6488

電郵 Email: hdc@cuhkmc.hk

網址 Website:

https://www.cuhkmc.hk/tc/centres/haemodialysis-centre







CUHK Medical Centre © @cuhkmedicalcentre

香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留更改以上所有條款及細則的權利而 毋須另行通知。如有任何爭議,香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留最 終決定權。本文一律以英文版本為準。

CUHK Medical Centre Limited retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre Limited reserves the right of final decision. If any discrepancy arises between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

CUHKMC/H/L/HAEMO/I

香港中文大學醫院 游應森血液透析中心

CUHK Medical Centre Yau Ying Sum Haemodialysis Centre





游應森血液透析中心配備了先進的技術及儀器,為慢性腎病病人及末期腎衰竭病人提供全面的血液透析治療。本中心由腎病科專科醫生及腎病專科護士組成,為病人提供優質、以病人為本及收費具透明度的血液透析治療。

Yau Ying Sum Haemodialysis Centre is dedicated to provide all-round dialysis therapy, together with state-of-the-art technologies and equipment, to patients with chronic kidney disease (CKD) and end-stage renal disease (ESRD). Led by a professional team composed of nephrologists and renal nurses, the centre provides quality and patient-centred dialysis service with transparent pricing to support patients thrive on dialysis.





我們的服務 Our Services

- 血液透析治療
- 延展性血液透析治療
- 血液透析過濾治療
- 定期導管護理
- 實時清除率監察
- 人體成分監測
- 支援因血液透析引起之併發症, 血漿置換術等專業腎科護理

- Conventional Haemodialysis Therapy
- Expanded Haemodialysis (HDx)
- Advanced Haemodiafiltration Therapy
 (Online HDF/ High volume HDF)
- Regular Care of Vascular Access
- Online Clearance Monitor
- Body Composition Monitor
- Nursing Support for Haemodialysis
 Complications & Therapeutic
 Plasmapheresis

設施 Facilities

- 選用最新型號全電動洗血椅,配有遙控,讓病人接受治療時隨意調 教座椅角度
- 選用最先進高溫消毒雙淨水系統以及血液透析機,通過雙重過濾的逆滲系統,產生超純淨水,適用於血液透析
- 嚴謹品質監控,定期進行水質測試確保符合國際標準(ISO 23500), 確保提供高質素血液透析服務
- Uses the latest model of haemodialysis chair, which patients can adjust the seat angle freely throughout the treatment
- Uses the most advanced water treatment system and haemodialysis machine model. Through the reverse osmosis system, ultra-pure water is produced for hemodialysis
- Strict quality control and regular test to meet international standards (ISO 23500) to ensure high-quality nephrology dialysis services

